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Koosolekust võtsid osa: 

 hoolekogu liikmed  –  Meelis Koppel, Meelis Räim, Anneli Orion , Tuuli Pähn , 
Merike Lipp, Kristi Viert 

 puudusid –  Aliis Vene,  Kersti Kattai 

 kutsutud külalised – direktor Mart Märdin. 
Protokollis – Anneli Orion 
Koosoleku juhataja – HK esimees Meelis Koppel 
Koosolek toimus 28.08.2015 loodusklassis. 
Koosoleku algus 15. 00 ja  lõpp 15.45 
 
Päevakord:  

1. Kokkuvõtted õppeaastast 2014/2015. 
2. Õppeaasta 2015/2016 plaanidest. 
3. Hoolekogu arvamus kooli uuendatud õppekavast. 
4. Hoolekogu nõusolek  I  klassi õpilaste piirarvu suurendamiseks 26 
õpilaseni. 

 
 
 

1. Kokkuvõtted õppeaastast 2014/2015. 
 
 
HK esimees Meelis Koppel: 
Tänasel hoolekogu koosolekul teeb kooli direktor Mart Märdin kokkuvõtteid õppeaastast 
2014 / 2015. Annan sõna direktorile. 
Puiga kooli direktor Mart Märdin: 
Annan ülevaate koolielu viiest põhivaldkonnast. 
 

 Eestvedamine ja juhtimine  
 

Kogu õppeaasta vältel viidi läbi sisehindamiseks vajalike andmete kogumist.  
Sisekontrolli alase informatsiooni analüüsimine ja kasutamine toimus kogu õppeaasta 
jooksul.  
Õppealajuhataja viis läbi regulaarselt tunnikülastusi. Tunnikülastuste kohta koostas 
õppealajuhataja vastavad kontrollaktid. 
Õppe- ja kasvatustegevuse tulemuslikkust analüüsiti iga trimestri ja õppeaasta lõpus.  
Arengukava, üldtööplaani ja töötajate tööplaanide loogilise vastavust järgiti kogu 
õppeaasta jooksul. 
Üldtööplaani täitmisest tehti vahekokkuvõtteid õppenõukogus ja hoolekogus. 
Päevikute täitmist e-koolis kontrolliti õppealajuhataja poolt regulaarselt.  
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Põhjuseta puudumiste kokkuvõtteid ja analüüsi tegid klassijuhatajad järjepidevalt.  
Õppealajuhataja koostöös aineõpetajatega analüüsis iga trimestri lõpus mitterahuldavate 
hinnete põhjusi.  
Kooli õppe- ja kasvatustegevuse alaste  dokumentide täitmise kontroll (ainenõuded, 
töökavad jms.) toimus regulaarselt. Ainenõuded ja töökavad kinnitati direktori käskkirjaga  
trimestrite kaupa.  
Ainenõuded avaldati pdf-vormingus ka  kooli kodulehel. 
Põhidokumentidest uuendati või loodi eelmisel õppeaastal: 1) kodukord; 2) põhimäärus 
ja 3) kooli õppekava. 
 

 Personalijuhtimine  
 

Tööalased koolitused toimusid vastavuses õppeaasta alul õppealajuhataja koostatud 
koolitusplaaniga. Pearõhk kaldus tasuta koolitusvõimaluste otsimisele, kuna riigipoolseid 
koolitusrahasid vähendati veelgi. Õpetajad olid   ise aktiivsed sobivate koolituste 
märkamisel. 
Toimus kaks  kogu  personali sisekoolitust. 22. - 23. detsembril teemal „Ühise mure 
meetodi kasutamine koolis“ ja 21. augustil teemal  „Väärtuskasvatus koolis“. Koolitajaks 
oli  mõlemal korral psühholoog Merit Lage Lastekaitse Liidust.  Õpetajatepoolne hinnang 
detsembri koolitusele oli seitsmepalli süsteemis oli 6,6 ehk 94%.   
Toimus tööalaseks täiendkoolituseks rahaliste ressursside kasutamise otstarbekuse 
analüüs. Iga tööalasel täiendkoolitusel osalenud õpetaja hindas koolituse kasulikkust 
koolituskokkuvõttes. Vähekasulikuks hinnatud koolitusi õppeaasta jooksul ei esinenud.  
Viidi läbi kogu koolipere evakuatsiooniharjutus 15. septembril 2014, mis täitis kõik talle 
pandud ülesanded. 
Viidi läbi arenguvestlused personaliga: õppealajuhataja õpetajatega, huvijuht 
ringijuhtidega, direktor allüksuste juhtidega.  
Infominutid toimusid igal teisipäeva hommikul enne tunde. Infominutites räägitu 
protokolliti ja paigutati stendile ja kohtvõrku. Kokkuvõte infost saadeti  iga töötaja 
elektronpostkasti. Infoliikumisega probleeme ei esinenud.   
Vahetusid inglise keele õpetaja ja infojuht. Vene keele õpetaja  jätkas nõutava 
magistrikraadi omandamist Tallinna Ülikoolis. 
 
 

 Koostöö huvigruppidega 
 
Lastevanemate üldkoosolek viidi läbi 18. septembril 2014.  Kõikides klassides toimusid 
lastevanemate koosolekud. 
Lastevanemate arenguvestlustel osalemine oli tänu klassijuhatajate tõhusale 
tegutsemisele 100%-ne.  Vanemate suhtumine arenguvestluste vajalikkusse on positiivne. 
Kasvu- või õpiraskustega laste vanematega viidi läbi õppeaasta jooksul täiendavaid 
arenguvestlusi. 
 



 

 

3 

 

Jätkus põhidokumentide avalikustamine ja uuendamine  koduleheküljel. Samas kajastati 
ka iganädalasi koolielu uudiseid.  
 
Hoolekogu käis koos kahel korral. Kinnitas eelarve ja investeeringute kava ning analüüsis 
õppe-kasvatustööd.  
Koostöö õpilasesindusega oli tänu huvijuht Merikese juhendamisele  tõhus.  
 
Õppenõukogud viidi läbi kuuel korral õppeaasta jooksul. 
 
Üleskerkinud probleemide lahendamiseks kutsuti vajadusel kokku töökoosolekuid ja viidi 
läbi juhtkonna osavõtul täiendavaid arenguvestlusi kasvuraskustega õpilastele ja nende 
vanematele. 
 

 Ressursside juhtimine 
 
Eelarve kava koostamisele kaasati kogu personal ja kooskõlastati hoolekoguga. 
Vallavalitsus eraldas koolile  remontide jaoks investeeringute rahasid.  
Suuremaks ehitati tulevase 1. klassi ruum, matemaatikaklass ja tööõpetusklass. Saali 
põrand lihviti ja lakiti üle. Kaks teise korruse klassi said väljatõmbe ventilatsiooni. 
Personali kohvinurk sai uued seinakapid. 
Valda ja hoolekogu informeeriti regulaarselt majanduslikest probleemidest. Alati saime 
vajalikku abi, näiteks spordivõistluste transpordikulude osas. Vald toetas 
näitemängupäeva läbiviimist. 
Aastainventuur viidi läbi detsembris 2014.a. Puudusi ei olnud. 
 

 Õppe- ja kasvatusprotsess 
 
2014/2015 õppeaastal lõpetasid 172 õpilasest 16% väga heade hinnetega, 49% õpilastest 
heade ja väga heade hinnetega ( s.o. kokku 65 % õpilaste arvust).  
 
Aasta “5” “4-5” “3-5” “1-2” 
2013 18% 38% 42% 2% 
2014 17% 45% 36% 0% 
2015 16% 49% 33% 1% 
 
Tasemetööde ja lõpueksamite keskmised hinded on valdavalt vastavuses  aastahinnetega 
ja   võrreldavad maakondlike  ja riiklike keskmistega. Kuna tasemetöid ei ole kohustuslik 
hinnata, siis viimastel aastatel ei avaldata enam vabariiklikku keskmist hinnet. 
Aineõpetajate töö koos tugisüsteemidega on olnud enamasti tõhus. Täiendavale 
õppetööle jäi  4 õpilast ( s.o. 2 % õpilaste koguarvust), kellest 3 sooritasid täiendava 
õppetöö ja viidi üle järgmisesse klassi.  1 õpilane viidi üle tingimisi järgmisse klassi, temale 
koostatakse järeleaitamise kava matemaatikas uue õppeaasta esimeseks trimestriks. 
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2. Õppeaasta 2015/2016 plaanidest. 
 
Puiga kooli direktor Mart Märdin: 
Jätkame kõigi koolielu valdkondade arendamist. 
Täpsemad remondikavad on veel koostamisel. Aga kindlasti  taotleme vallalt poiste 
tööõpetusklassi remondi II etappi (seinad, lagi, ventilatsioon, sisustus, riiulid). Samuti on 
vajalik mitme klassi mööbli uuendamine (riiulid, valamukapid jms.). 
 
Hoolekogu liikmed väljendasid rahulolu seoses kooli tegevusega 2015/2016 õppeaastal ja 
soovisid edu ja jõudu uueks õppeaastaks. 
 
Puiga kooli direktor Mart Märdin: 
Viimases õppenõukogus (28.08) tehti ettepanek kaaluda nutitelefonide kasutamise 
keelustamist vahetundides õpilaste poolt. Mida arvavad sellest hoolekogu liikmed? 
 
HK liikmed Meelis Koppel, Tuuli Pähn: 
Arvame, et klassijuhataja võiks läbi rääkida lastevanematega ning ühiselt otsustada igas 
klassis, aga päris terves koolis keelata poleks ehk kohe õige. Telefone kasutatakse ka 
vanematega suhtlemiseks ja vajaliku info hankimiseks. Soovitame teha vastavat 
selgitustööd õpilaste hulgas, et nad vahetunnis annaksid silmadele puhkust ja ei liialdaks 
nutitelefonis mängimisega. 
 
 

3. Hoolekogu arvamus kooli uuendatud õppekavast. 
 

Puiga kooli direktor Mart Märdin: 
Kõigil hoolekogu liikmetel oli võimalus tutvuda Internetis asuva kooli uuendatud 
õppekava projektiga.  Küsimusi, ega parandusettepanekuid ei saabunud. 
 
Hoolekogu otsus nr 5: Kiita heaks Puiga Põhikooli uus õppekava. 
Poolt:  6                                Vastu:  0                                  Erapooletuid: 0 
 
 

4. Hoolekogu nõusolek  I  klassi õpilaste piirarvu suurendamiseks 26 
õpilaseni. 
 

Puiga kooli direktor Mart Märdin: 
Kuna Puiga Põhikooli I klassi astujate arv on 26, siis peab kool saama hoolekogult 
nõusoleku, et vastu võtta  I klassi 26 õpilast. Vastava klassi ehitasime suvel suuremaks. On 
plaan rakendada abiõpetajat 4-5 tunniks nädalas. Seda teeme vastavalt selguvale 
vajadusele.  Mida arvab hoolekogu? 
Lapsevanem Viert ja Pähn:  Vanematena eelistaksime väiksemaid klasse, aga usume, et 
kool saab antud olukorraga hakkama. Seega toetame kooli soovi avada 26 lapsega 
esimene klass. 
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Hoolekogu otsus nr 6: Kiita heaks I klassi õpilaste piirarvu suurendamine 26 õpilaseni. 
Poolt:  6                                Vastu:  0                                  Erapooletuid: 0 
 
 
 
Koosoleku juhataja:                                                                Protokollija: 
 
M. Koppel /                                                                                 A. Orion / 
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